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Dear Sir,
 
We respect the work of your Academy with great respect and strive to maintain its
authority in the states of Eastern Europe in all ways available to us.
The Academic Council of our Institute considers one of the most significant
successes of the Academy to be the awarding of the Alfred Nobel Memorial Prize
in Economics since 1969.
This award was an indispensable moral incentive for professional economists of all
countries of the World. And we, even despite our modest opportunities, tried to
imitate your global civilizational work. http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/pioneer_peka
o_investment_prime_kumpana_17_08_2011/3-1-0-154 ; http://kumpan-
muller.ucoz.de/publ/conceptual_approaches_to_the_study_of_factors_of_political
_transformation_lukach_u/3-1-0-36 ; http://kumpan-
muller.ucoz.de/blog/warrant_from_vasiljev_alexander_v_vasylyev_oleksandr_to_t
imoshicku_irene_tvmoshytska_iryna/2011-03-16-5 ; http://kumpan-
muller.ucoz.de/blog/to_president_poland_rechipospolitoj_panu_bronislawu_komo
rowski/2011-06-01-19 ; http://kumpan-
muller.ucoz.de/blog/z_powazaniem_monika_hornostaj_ref_wbd3_cis_871247_ll_
about_prime_kumpana/2011-07-17-21 ;
Together with the Civic International Committee (since 2006 -2017 headed by Dr.
Ernesto Garcia www.cic-wsc.org), we managed to find a candidate in the countries
of Eastern Europe, which meets all your requirements for all important economic



sciences. http://azov-
academy.ucoz.org/photo/certificate_of_nursultan_nazarbaev/2-0-77
We invite you to consider the nomination of Doctor of Economic Sciences,
Professor Nursultan Abishevich Nazarbayev as a possible winner of the Alfred
Nobel Memorial Prize in the economy of 2017 "for the development of the global
civilizational concept of the Society of General Labor and the beginning of its
implementation in a national state." http://kumpan-
muller.ucoz.de/publ/the_social_modernization_the_society_of_general_labour/7-
1-0-66 .
Nursultan Nazarbayev as the President of the Republic of Kazakhstan today not
only tries to translate this concept into life, but also imbibes his people "that the
culture of knowledge and openness is necessary for Kazakhstan to achieve modern
national identity." https://twitter.com/hashtag/Nazarbayev?src=hash .
His big and hard work finds sincere response in the hearts of young people not
only in Kazakhstan but also in Ukraine in Bakhmut (Donetsk region) more than
200 students of grades 9-11 with great interest learned about the successes of
Ukraine-friendly Kazakhstan at the presentations of exhibitions (Central Library of
Bakhmut) "A single scientific and cultural open-air on the American and European
continents (on the application of the Spain, Kuba, Kazakhstan, Poland and
Ukraine)", "The unified scientific space is the basis for successful globalization "
(from 28/12/2016 to 25/02/2017). http://kumpan-muller.ucoz.de/publ/exhibishin/4-
1-0-142
But this is really the most important thing for us in the modern world, so that
young people take interest in scientific and practical developments with interest.
Our common goal is to create all necessary conditions for this. And the
consideration of the candidacy of Nursultan Nazarbayev as a possible candidate for
the Nobel Prize in 2017 will create these conditions for the youth of all states in
Eastern Europe from Lutsk to Vladivostok.
We will ask the public of universities of the European and Asian Academies to
support our candidacy for the High Nobel Prize.
 
With sincere respect,
 
Director of the Institute, Doctor of Economic Sciences

Vasiljev A.V.
 
 
The letter will be sent to the Ambassador of Sweden in Ukraine with a request to send you a registered letter to the
Royal Academy of Sweden and we would be sincerely grateful if you would inform us about its receipt.
====================================================================
Мы с глубоким уважением относимся к работе Вашей Академии и стремимся всеми
доступными нам способами поддерживать её авторитет в государствах Восточной Европы.
Учёный совет нашего Института считает одним из самых значительных успехов Академии
присуждение Премии Памяти Альфреда Нобеля в экономике с 1969 года. Эта награда
явилась незаменимым моральным стимулом для профессиональный экономистов всех
стран Мира. И мы даже нсcмотря на наши скромные возможности постарались подражать
Вашей глобальной цивилизационной работе.
Нам совместно с Гражданским Международным Комитетом (с 2006 -2017 возглавляемый
доктором Эрнесто Гарсия) удалось в странах Восточной Европы найти кандидатуру,
которая по всех важнейшим для настоящей экономической науки характеристикам
отвечает Вашим требованиям.
Мы предлагаем Вам рассмотреть кандидатуру доктора экономических наук, профессора



Нурсултана Абишевича Назарбаева как возможного Лауреата Премии Памяти Альфреда
Нобеля в экономике 2017 года "за разработку глобальной цивилизационной концепции
Общества Всеобщего Труда и начала её реализации в национальном государстве".
http://kumpan-
muller.ucoz.de/publ/the_recommendations_of_the_international_research_seminar_of_future_do
netsk_s_basin_in_new_political_situations_fr_21_june_as_to_10_july/7-1-0-84
Его большая и напряженная работа находит искренний отклик в сердцах молодёжи не
только в Казахстане, но и в Украине в Бахмуте (Донецкая область) более 200 учащихся 9-
11 классов с большим интересом узнавали об успехах дружественного Украине Казахстана
на презентациях выставок (Центральная Библиотека Бахмута) "«Единое научно-
культурное пространство на американском и европейском континентах (на примере
Испании, Кубы, Kazakhstan, Польши и Украины)» "Единое научное пространство –
основа успешной глобализации» (с 28/12/2016  по 25/02/2017). http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/edinoe_nauchnoe_prostran
stvo_osnova_uspeshnoj_globalizacii/1-1-0-335 ; http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/centralnaja_biblioteka_bak
hmuta_na_vystavke_edinoe_nauchnoe_prostranstvo_osnova_uspeshnoj_globalizacii/7-1-0-344 ;
http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/gimnazija_suzire_na_vysta
vke_21_12_2016/7-1-0-342 ; http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/ssh_7_na_vystavke_edinoe
_nauchnoe_prostranstvo_osnova_uspeshnoj_globalizacii/7-1-0-341 ; http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/ssh_10_na_vystavke_edin
oe_nauchnoe_prostranstvo_osnova_uspeshnoj_globalizacii/7-1-0-340 ; http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/ssh_11_na_vystavke_edin
oe_nauchnoe_prostranstvo_osnova_uspeshnoj_globalizacii/7-1-0-339 ; http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/ssh_12_na_vystavke_edin
oe_nauchnoe_prostranstvo_osnova_uspeshnoj_globalizacii/7-1-0-338 ; http://azov-
academy.ucoz.org/publ/stati_i_nauchnye_publikacii_articles_science/ssh_5_na_vystavke_edinoe
_nauchnoe_prostranstvo_osnova_uspeshnoj_globalizacii/7-1-0-337 .
А реально это и является самым для нас в современном мире главным - чтобы молодёжь с
интересом отнеслась к научно-практическим разработкам. Наша общая задача - создать
для этого все необходимые условия. И рассмотрение кандидатуры Нурсултана Абишевича
Назарбаева, как возможного претендента на звание Лауреата Нобелевской Премии в 2017
году и будет создавать эти условия для молодёжи всех государств в Восточной Европе от
Луцка до Владивостока.
Мы будем просить общественность университетов м академий Европы и Азии поддержать
нашу кандидатуру на Высокое Званием Нобелевского Лауреата.

 
С искренним уважением,  директор Института     д.э.н. Васильев А.В.  

 
Письмо будет отправлено на имя посла Швеции в Украине с просьбой передать Вам в Шведскую Королевскую Академию заказным
письмом и будем Вам искренне признательны, если Вы сообщите нам о его получении .


